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Rada Powiatu Obornickiego 
Radni 

Protokół nr 68/2023 

LXVIII Sesja w dniu 30 marca 2023  

Obrady rozpoczęto 30 marca 2023 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:41 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków. 

Obecni: 

1. Wiesław Bartkowiak 

2. Anna Biedna 

3. Michał Bogacz 

4. Błażej Cisowski 

5. Waldemar Cyranek 

6. Piotr Desperak 

7. Mariusz Drewicz 

8. Andrzej Ilski 

9. Bogusław Janus 

10. Piotr Neter 

11. Zbigniew Nowak 

12. Anna Nowicka 

13. Andrzej Okpisz 

14. Agata Pasternak 

15. Przemysław Szrama 

16. Renata Tomaszewska 

17. Katarzyna Woźniak 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Bogusław Janus 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na ogólną liczbę 17 radnych, zgodnie z listą obecności 

w sesji bierze udział 17 radnych, co stanowi spełnienie wymogu art.13 ust.1 ustawy z dnia 5 

czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym i Rada Powiatu Obornickiego jest władna do 

prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. Poinformowała również, że 

przebieg sesji jest nagrywany i będzie dostępny na stronie starostwa, a protokół z sesji 

sporządza Katarzyna Marciniak. 
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2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Mariusz Drewicz 

- Bogusław Janus 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus wyjaśnił, że porządek obrad radni otrzymali drogą 

elektroniczną na maila oraz został udostępniony do programu esesji.  

Następnie zapytał czy ktoś z Państwa radnych ma uwagi co do przedstawionego porządku 

obrad bądź propozycje zmian. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Mariusz Drewicz poinformował, że 

w związku z zaopiniowaniem w poniedziałek tj. 27 marca br. pozytywnym projektu uchwały 

w sprawie przekazania petycji proszę o umieszczenie po punkcie 16 pkt. 17 w brzmieniu 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji.  

W związku z propozycją Przewodniczący Rady poprosił radnych o przegłosowanie porządku 

obrad wraz z autopoprawką.  

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad wraz z autopoprawką.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, 

Piotr Desperak, Mariusz Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew 

Nowak, Anna Nowicka, Andrzej Okpisz, Agata Pasternak, Przemysław Szrama, Renata 

Tomaszewska, Katarzyna Woźniak 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXVII sesji Rady Powiatu. 

4. Informacja o pracy Zarządu i wykonaniu uchwał Rady Powiatu Obornickiego (druk 514 – 

osoba referująca: Starosta Obornicki p. Zofia Kotecka). 

5. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacje przewodniczących komisji o pracach Komisji Rady. 

7. Pytania przedstawicieli gmin oraz gości do Zarządu, Rady Powiatu, kierowników jednostek 

oraz zapytania radnych i kierowników jednostek do przedstawicieli gmin. Pytania do radnych 

Sejmiku i posłów oraz pytania radnych do kierowników jednostek. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału 

przygotowania wojskowego w technikum wchodzącym w skład Zespołu Szkół im. Hipolita 



3 

 

Cegielskiego w Rogoźnie oraz zobowiązania do ponoszenia kosztów kształcenia w tym 

oddziale przekraczających wydatki bieżące ponoszone na jednego ucznia w pozostałych 

oddziałach tego technikum (druk 515 – osoba referująca: Naczelnik Wydziału Edukacji, 

Sportu i Spraw Obywatelskich p. Krzysztof Poszwa). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadania publicznego 

z zakresu administracji rządowej oraz upoważnienia Zarządu Powiatu Obornickiego do 

podpisania porozumienia (druk 516 – osoba referująca: Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu 

i Spraw Obywatelskich p. Krzysztof Poszwa). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na realizację tych zadań z 

zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2023 roku (druk 517 – osoba referująca: 

Dyrektor PCPR p. Joanna Piasecka – Stabla). 

11. Informacja o aktualnej sytuacji SP ZOZ w Obornikach (druk 518 – osoba referująca: 

Dyrektor SP ZOZ w Obornikach p. Małgorzata Ludzkowska). 

12. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Obornikach (druk 519 – osoba 

referująca: Z-ca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy p. Magdalena Górna). 

13. Informacja o stanie bezrobocia w powiecie (druk 520 – osoba referująca: Z-ca Dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy p. Magdalena Górna). 

14. Działalność Powiatowej Rady Rynku Pracy w 2022 roku (druk 521 – osoba referująca: Z-

ca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy p. Magdalena Górna). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok (druk 522 – osoba 

referująca: Skarbnik Powiatu Joanna Konieczna). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Obornickiego na lata 2023-2034 (druk 523 – osoba referująca: Skarbnik Powiatu Joanna 

Konieczna). 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji (osoba referująca: Przewodniczący 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji p. Mariusz Drewicz). 

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

19. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

20. Wolne głosy i oświadczenia. 

21. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady. 

22. Zamknięcie LXVIII Sesji Rady Powiatu Obornickiego. 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady przeszedł do następnego 

punktu.  

 

3. Przyjęcie protokołu z LXVII sesji Rady Powiatu. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Bogusław Janus 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że protokół został przesłany do 

radnych i udostępniony w programie esesja. Następnie zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi 

co do przedstawionego protokołu. 

Wobec braku głosów Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad przyjęciem 

protokołu z ostatniej sesji. 
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Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LXVII sesji Rady Powiatu..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, 

Piotr Desperak, Mariusz Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew 

Nowak, Anna Nowicka, Andrzej Okpisz, Agata Pasternak, Przemysław Szrama, Renata 

Tomaszewska, Katarzyna Woźniak 

 

Rada Powiatu Obornickiego przyjęła protokół nr LXVII. 

Wobec braku głosów Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku obrad. 

 

 

4. Informacja o pracy Zarządu i wykonaniu uchwał Rady Powiatu Obornickiego (druk 514 – 

osoba referująca: Starosta Obornicki p. Zofia Kotecka). 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały radni otrzymali na maile 

oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 514 poprosił  Starostę Obornickiego  

o ewentualne uzupełnienie tych informacji, a radnych o zadawanie pytań do przedłożonego 

sprawozdania. 

 

Wobec braku głosów oraz pytań Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku obrad i 

przeszedł do kolejnego 

 

5. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że 9 marca brał udział w zebraniu 

wiejskim w Józefinowie, następnie 11 marca brał udział w obchodach Dnia Kobiet i Dnia 

sołtysa w Studzieńcu, w dalszej kolejności 24 marca brał udział w walnym zebraniu OSP w 

Rogoźnie oraz 29 marca w dniu wczorajszym brał udział w sesji miejskiej w Rogoźnie. 

Kolejno zapytał czy ktoś z Państwa radnych ma pytania co do przedstawionego sprawozdania 

Przewodniczącego Rady. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku obrad.  

 

 

6. Informacje przewodniczących komisji o pracach Komisji Rady. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Piotr Desperak 

- Katarzyna Woźniak 

- Anna Biedna 
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- Mariusz Drewicz 

- Błażej Cisowski 

 

 

Przewodniczący poszczególnych komisji zdali swoje sprawozdania komisji odbytych w 

miesiącu lutym. 

 

Przewodniczący Rady podziękował Przewodniczącym Komisji za złożenie sprawozdań z prac 

komisji.  

Wobec braku głosów Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku obrad. 

 

7. Pytania przedstawicieli gmin oraz gości do Zarządu, Rady Powiatu, kierowników jednostek 

oraz zapytania radnych i kierowników jednostek do przedstawicieli gmin. Pytania do radnych 

Sejmiku i posłów oraz pytania radnych do kierowników jednostek. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Bogusław Janus 

- Błażej Cisowski 

- Piotr Sitek 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poprosił o ewentualne zadawanie pytań. 

Radny Błażej Cisowski poprosił Sekretarza Powiatu Pana Piotra Sitka o udzielenie informacji 

w sprawie zewnętrznej archiwizacji dokumentów sporządzanych w Starostwie Powiatowym 

w Obornikach. 

Sekretarz Powiatu Piotr Sitek odpowiedział, że w nawiązaniu do wcześniejszych wypowiedzi 

na komisji dodał, że archiwum Państwowe wyraziło zgodę na brakowanie dużej ilości 

dokumentów jakie są składowane w tutejszym archiwum. Poinformował, że w najbliższym 

czasie przyjedzie specjalistyczna firma, która wybrakuje te dokumenty.  

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału 

przygotowania wojskowego w technikum wchodzącym w skład Zespołu Szkół im. Hipolita 

Cegielskiego w Rogoźnie oraz zobowiązania do ponoszenia kosztów kształcenia w tym 

oddziale przekraczających wydatki bieżące ponoszone na jednego ucznia w pozostałych 

oddziałach tego technikum (druk 515 – osoba referująca: Naczelnik Wydziału Edukacji, 

Sportu i Spraw Obywatelskich p. Krzysztof Poszwa). 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Poszwa 

- Mariusz Drewicz 

- Krzysztof Poszwa 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały w postaci projektu 

uchwały radni otrzymali na maile oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 

515. Następnie poprosił Pana Naczelnika Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Obywatelskich 
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Krzysztofa Poszwę o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Krzysztof Poszwa przedstawił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus podziękował Panu Naczelnikowi i prosił radnych  

o ewentualne zadawanie pytań.  

Radny Mariusz Drewicz zwrócił uwagę na błąd pisarski w projekcie uchwały oraz zapytał czy 

w latach poprzednich były takie sytuacje, że organ prowadzący dopłacał do kosztów 

kształcenia w oddziałach przygotowania wojskowego przekraczające wydatki ponoszone na 

jednego ucznia w pozostałych oddziałach.  

Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Krzysztof Poszwa wyjaśnił, że błąd pisarski 

zostanie poprawiony. A na pytanie radnego odpowiedział, że dotychczas nie było takiej 

sytuacji jaka wyniknęła teraz, ale dodatkowe koszy wynikające z umundurowania uczniów 

będzie ponosić Ministerstwo Obrony. 

W związku z brakiem pytań w tym temacie, Przewodniczący przeszedł do głosowania  

w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału 

przygotowania wojskowego w technikum wchodzącym w skład Zespołu Szkół im. Hipolita 

Cegielskiego w Rogoźnie oraz zobowiązania do ponoszenia kosztów kształcenia w tym 

oddziale przekraczających wydatki bieżące ponoszone na jednego ucznia w pozostałych 

oddziałach tego technikum.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, 

Piotr Desperak, Mariusz Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew 

Nowak, Anna Nowicka, Andrzej Okpisz, Agata Pasternak, Przemysław Szrama, Renata 

Tomaszewska, Katarzyna Woźniak 

 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LXVIII/352/23 w sprawie złożenia wniosku o 

zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w technikum 

wchodzącym w skład Zespołu Szkół im. Hipolita Cegielskiego w Rogoźnie oraz 

zobowiązania do ponoszenia kosztów kształcenia w tym oddziale przekraczających 

wydatki bieżące ponoszone na jednego ucznia w pozostałych oddziałach tego technikum. 
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W związku z brakiem wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten punkt 

porządku obrad. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadania publicznego 

z zakresu administracji rządowej oraz upoważnienia Zarządu Powiatu Obornickiego do 

podpisania porozumienia (druk 516 – osoba referująca: Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu 

i Spraw Obywatelskich p. Krzysztof Poszwa). 

W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Poszwa 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały w postaci projektu 

uchwały radni otrzymali na maile oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 

516. Następnie poprosił Pana Naczelnika Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Obywatelskich 

Krzysztofa Poszwę o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Krzysztof Poszwa przedstawił projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus podziękował Panu Naczelnikowi i prosił radnych  

o ewentualne zadawanie pytań.  

W związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadania publicznego z 

zakresu administracji rządowej oraz upoważnienia Zarządu Powiatu Obornickiego do 

podpisania porozumienia..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, 

Piotr Desperak, Mariusz Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew 

Nowak, Anna Nowicka, Andrzej Okpisz, Agata Pasternak, Przemysław Szrama, Renata 

Tomaszewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Woźniak 

 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus stwierdził, że uchwała została podjęta. 
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Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LXVIII/353/23 w sprawie przyjęcia od Wojewody 

Wielkopolskiego zadania publicznego z zakresu administracji rządowej oraz 

upoważnienia Zarządu Powiatu Obornickiego do podpisania porozumienia. 

W związku z brakiem wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten punkt 

porządku obrad. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na realizację tych zadań z 

zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2023 roku (druk 517 – osoba referująca: 

Dyrektor PCPR p. Joanna Piasecka – Stabla). 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Bogusław Janus 

- Joanna Piasecka – Stabla 

- Błażej Cisowski 

- Joanna Piasecka – Stabla 

- Bogusław Janus 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały w postaci projektu 

uchwały radni otrzymali na maile oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 

517. Następnie poprosił Panią Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Joanne 

Piasecką - Stabla o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pani Dyrektor PCPR przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus podziękował Pani Dyrektor PCPR i prosił radnych  

o ewentualne zadawanie pytań.  

Radny Błażej Cisowski zwrócił uwagę na błąd  pisarski w projekcie uchwały. W dalszej 

kolejności zapytał jak Pani Dyrektor PCPR ocenia zapotrzebowanie mieszkańców Powiatu 

Obornickiego w przełożeniu na zaplanowane kwoty w projekcie uchwały. Następnie 

wyjaśniła, że największa kwota jest przeznaczana na przedmioty ortopedyczne i środki 

pomocnicze dla osób niepełnosprawnych.  

Pani Dyrektor PCPR Joanna Piasecka – Stabla odpowiedziała, że zapotrzebowanie klientów 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie jest tak bardzo duże, że środki są w dalszym ciągu 

niewystarczające, aby zabezpieczyć wszystkie potrzeby.  

W związku z brakiem dalszych pytań przeszedł do głosowania w sprawie przyjęcia projektu 

uchwały 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na realizację tych zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2023 roku. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, 

Piotr Desperak, Mariusz Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew 

Nowak, Anna Nowicka, Andrzej Okpisz, Agata Pasternak, Przemysław Szrama, Renata 

Tomaszewska, Katarzyna Woźniak 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LXVIII/354/23 w sprawie określenia zadań i 

wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych na realizację tych zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

w 2023 roku. 

W związku z brakiem wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten punkt 

porządku obrad 

 

11. Informacja o aktualnej sytuacji SP ZOZ w Obornikach (druk 518 – osoba referująca: 

Dyrektor SP ZOZ w Obornikach p. Małgorzata Ludzkowska). 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Małgorzata Ludzkowska 

- Bogusław Janus 

- Andrzej Ilski 

- Michał Bogacz 

- Bogusław Janus 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały radni otrzymali na maile 

oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 518. Następnie poprosił Panią 

Dyrektor Szpitala SP ZOZ w Obornikach Panią Małgorzatę Ludzkowska o przedstawienie 

informacji. 

Pani Dyrektor SP ZOZ w Obornikach przedstawiła najważniejsze informacje związane z 

aktualna sytuacją szpitala w Obornikach.  

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poprosił radnych o ewentualne zadawanie pytań w 

tym temacie. 

Radny Andrzej Ilski zwrócił uwag, na kwotę podwyżek m.in. w wzroście kosztów żywności o  

prawie 40%. Dodał, że w tym przypadku mówienie o braku inflacji, która jest na poziomie 

18% jest głęboko krzywdzące. To taka drobna sugestia z mojej strony. 

Wobec braku dalszych pytań w tym zakresie Przewodniczący zamknął ten punkt porządku 

obrad i przeszedł do następnego.  
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12. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Obornikach (druk 519 – osoba 

referująca: Z-ca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy p. Magdalena Górna). 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Magdalena Górna 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały radni otrzymali na maile 

oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 519. Następnie poprosił Panią 

Dyrektor PUP o krótkie przedstawienie sprawozdanie. 

Pani Dyrektor przedstawiła pokrótce sprawozdanie Powiatowego Urzędu Pracy.  

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poprosił radnych o ewentualne zadawanie pytań w 

tym temacie, chociaż wiem, że ten temat był szeroko omawiany na posiedzeniach 

poszczególnych komisji. 

W związku z brakiem wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten punkt 

porządku obrad i przeszedł do następnego.  

 

13. Informacja o stanie bezrobocia w powiecie (druk 520 – osoba referująca: Z-ca Dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy p. Magdalena Górna). 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Bogusław Janus 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały radni otrzymali na maile 

oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 520. Następnie poprosił Panią 

Dyrektor PUP o krótkie przedstawienie sprawozdanie. 

Pani Dyrektor przedstawiła pokrótce sprawozdanie Powiatowego Urzędu Pracy.  

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poprosił radnych o ewentualne zadawanie pytań w 

tym temacie, chociaż wiem, że ten temat był szeroko omawiany na posiedzeniach 

poszczególnych komisji. 

W związku z brakiem wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten punkt 

porządku obrad i przeszedł do następnego.  

 

14. Działalność Powiatowej Rady Rynku Pracy w 2022 roku (druk 521 – osoba referująca: Z-

ca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy p. Magdalena Górna). 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Magdalena Górna 

- Bogusław Janus 
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Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały radni otrzymali na maile 

oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku 521. Następnie poprosił Panią 

Dyrektor PUP o krótkie przedstawienie sprawozdanie. 

Pani Dyrektor przedstawiła pokrótce sprawozdanie Powiatowego Urzędu Pracy.  

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poprosił radnych o ewentualne zadawanie pytań w 

tym temacie, chociaż wiem, że ten temat był szeroko omawiany na posiedzeniach 

poszczególnych komisji. 

W związku z brakiem wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten punkt 

porządku obrad i przeszedł do następnego.  

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok (druk 522 – osoba 

referująca: Skarbnik Powiatu Joanna Konieczna). 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Bogusław Janus 

- Joanna Konieczna 

- Andrzej Ilski 

- Renata Tomaszewska 

- Zofia Kotecka 

- Renata Tomaszewska 

- Zofia Kotecka 

- Bogusław Janus 

- Zofia Kotecka 

- Bogusław Janus 

- Waldemar Cyranek 

- Zofia Kotecka 

- Bogusław Janus 

- Zbigniew Nowak 

- Bogusław Janus 

- Piotr Sitek 

- Andrzej Ilski 

- Bogusław Janus 

- Wiesław Bartkowiak 

- Bogusław Janus 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały w postaci projektu 

uchwały radni otrzymali na maile oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 

522. Następnie poprosił Panią Joannę Konieczną Skarbnik Powiatu o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z autopoprawką. 

Pani Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poprosił radnych o ewentualne zadawanie pytań w 

tym temacie. 
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Radny Andrzej Ilski zwrócił uwagę, że procedura uchwalania budżetu na dany rok nie budzi 

jego większych wątpliwości, co już nie jest tak w przypadku dokonywania zmian przez organ 

wykonawczy w trakcie roku budżetowego. Dodał, że Pani Skarbnik Powiatu przedstawiła 

bardzo wiele zmian w postaci autopoprawek. Wyjaśnił, że trudno radnym odnieść się do 

wszystkich przedstawionych autopoprawek pozytywnie jak się z którą z nich nie zgadza. 

Wiele jego obaw budzą różnego rodzaju dofinansowania na zakup drabiny specjalistycznej 

dla straży pożarnej,  mundurów dla policji czy niewielką kwotę dofinansowania na koła 

łowieckie. Następnie wyjaśnił, że zadanie dofinansowania zakupu wysoko specjalistycznej 

drabiny do Straży Pożarnej jest zdaniem państwowym, a nie powiatowym. Dodał, że 

wnioskuje aby zadania w formie propozycji autopoprawek rozbić i głosować je oddzielnie, 

tak aby każdy radny mógł wyrazić swój pogląd na daną kwestie.  

Przewodniczący Bogusław Janus następnie zapytał skąd pojawił się pomysł na rozbudowę 

Liceum Ogólnokształcącego. W dalszej kolejności zapytał jak przedstawia się ilość oddziałów 

a najbliższych latach o skąd wyniknęła taka konieczność rozbudowy budynku. 

Starosta Obornicki Zofia Kotecka odpowiedziała, że od wielu lat społeczność szkolna nie 

mieści się w budynku szkoły. Pomieszczenia dodatkowo są wynajmowane na tzw. Skarpie od 

Gminy Oborniki. Następnie wyjaśniła, że rozwiązaniem tego jest remont poddasza w 

budynku szkoły i adaptacja poddasza na sale lekcyjne. Postanowiliśmy przeznaczyć  

pieniądze na projekt rozbudowy  

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus przeszedł do głosowania w sprawie wniosku radnego. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny radnego Andrzeja Ilskiego o głosowanie każdej z poprawek do budżetu - 

oddzielnie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Wiesław Bartkowiak, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Anna Nowicka, Agata Pasternak, 

Renata Tomaszewska 

PRZECIW (9) 

Anna Biedna, Michał Bogacz, Waldemar Cyranek, Piotr Desperak, Mariusz Drewicz, Piotr 

Neter, Zbigniew Nowak, Andrzej Okpisz, Katarzyna Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Błażej Cisowski, Przemysław Szrama 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że wniosek radnego nie uzyskał 

formalnej większości i nie przeszedł.  

W dalszej kolejności Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok wraz z 

autopoprawkami. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, 

Piotr Desperak, Mariusz Drewicz, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew Nowak, Anna 

Nowicka, Andrzej Okpisz, Agata Pasternak, Przemysław Szrama, Renata Tomaszewska, 

Katarzyna Woźniak 

PRZECIW (1) 

Andrzej Ilski 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LXVIII/355/23 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2023 rok wraz z autopoprawkami. 
 

W związku z brakiem wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten punkt 

porządku obrad 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Obornickiego na lata 2023-2034 (druk 523 – osoba referująca: Skarbnik Powiatu Joanna 

Konieczna). 

W dyskusji wzięli udział: 
- Joanna Konieczna 

- Bogusław Janus 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały w postaci projektu 

uchwały radni otrzymali na maile oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 

523. Następnie poprosił Panią Joannę Konieczną Skarbnik Powiatu o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z autopoprawką. 

Pani Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poprosił radnych o ewentualne zadawanie pytań w 

tym temacie. 
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania w sprawie 

projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Obornickiego na lata 2023-2034 wraz z autopoprawkami.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, 

Piotr Desperak, Mariusz Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew 

Nowak, Anna Nowicka, Andrzej Okpisz, Agata Pasternak, Renata Tomaszewska, Katarzyna 

Woźniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Przemysław Szrama 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LXVIII/356/23 w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Obornickiego na lata 2023-2034 wraz z 

autopoprawkami. 
 

W związku z brakiem wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten punkt 

porządku obrad. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji (osoba referująca: Przewodniczący 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji p. Mariusz Drewicz). 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Mariusz Drewicz 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały w postaci projektu 

uchwały radni otrzymali. Następnie poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Mariusza 

Drewicza o przedstawienie projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Mariusz Drewicz przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poprosił radnych o ewentualne zadawanie pytań w 

tym temacie. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania w sprawie 
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projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji .  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Wiesław Bartkowiak, Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, 

Piotr Desperak, Mariusz Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew 

Nowak, Anna Nowicka, Andrzej Okpisz, Agata Pasternak, Renata Tomaszewska, Katarzyna 

Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Szrama 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr LXVIII/357/23 w sprawie przekazania petycji. 

 

W związku z brakiem wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten punkt 

porządku obrad. 

 

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Renata Tomaszewska 

- Bogusław Janus 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura 

Rady nie wpłynęły żadne wnioski i interpelacje. Następnie zapytał czy ktoś z radnych 

chciałby w tym temacie zabrać głos. 

Radna Renata Tomaszewska zgłosiła w imieniu Klubu radnych Nasza Gmina – Nasz Powiat 

zgłosiła interpelacje w sprawie poprawy bezpieczeństwa dla pieszych na drodze powiatowej 

w miejscowości Słomowo. 

W związku z brakiem dalszych wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten 

punkt porządku obrad. 

 

19. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Renata Tomaszewska 

- Waldemar Cyranek 

- Bogusław Janus 

- Waldemar Cyranek 
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Radna Renata Tomaszewska dopytała czy zostały złożone wnioski do Wojewody 

Wielkopolskiego w sprawie bezpiecznych przejść dla pieszych. 

Wicestarosta odpowiedział, że Wojewoda Wielkopolski ogłosił 3 marca konkurs na 

dofinansowanie bezpiecznych przejść dla pieszych. Dodał, że zgodnie z Kodeksem 

Postępowania Administracyjnego ostateczny termin składania wniosków jest 3 kwietnia br. i 

tego dnia Powiat Obornicki złoży wszystkie wnioski.   

W związku z brakiem dalszych wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten 

punkt porządku obrad. 

 

20. Wolne głosy i oświadczenia. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Michał Mulka 

- Andrzej Ilski (Ad Vocem) 

- Michał Mulka 

- Błażej Cisowski 

- Zbigniew Nowak 

- Błażej Cisowski (Ad Vocem) 

- Wiesław Bartkowiak 

- Błażej Cisowski (Ad Vocem) 

- Bogusław Janus 

- Waldemar Cyranek 

- Waldemar Cyranek 

- Wiesław Bartkowiak 

- Bogusław Janus 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus oddał głos Komendantowi Państwowej Powiatowej 

Straży Pożarnej Panu Michałkowi Mulka. 

Komendant PSP udzielił odpowiedzi na pytania radnych. Dodał, że w kwestii wywieszonego 

transparentu protestacyjnego na budynku PSP wyjaśnił, że na terenie komendy działają dwa 

związki zawodowe i jeden z nich w dalszym ciągu utrzymuje akcję protestacyjną. W dalszej 

kolejności wyjaśnił, że montaż paneli fotowoltaicznych był tak duży ze względu na montaż 

paneli fotowoltaicznych na gruncie. 

W związku z brakiem dalszych wypowiedzi Przewodniczący zamknął ten punkt porządku 

obrad.  

 

21. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogusław Janus poinformował o obowiązku złożenia 

oświadczenia majątkowego do końca kwietnia br.  

Następnie poinformował, że Przewodniczący Powiatowego Klubu Polskiego Stronnictwa 

Ludowego został Andrzej Ilski.  
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W dalszej kolejności poinformował, że sesja w kwietniu odbędzie się wyjątkowo w ostatnią 

środę , a nie czwartek. 

 

W związku z brakiem dalszych wypowiedzi Przewodniczący zamknął ten punkt porządku 

obrad. 

 

22. Zamknięcie LXVIII Sesji Rady Powiatu Obornickiego. 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus zamknął LXVIII Sesję Rady Powiatu Obornickiego.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

(-) 

Bogusław Janus 

 

 

Przygotował(a): Katarzyna Marciniak 

Protokołował(a): Katarzyna Marciniak  

________________________________________ 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 


